

新聞稿

致：港聞/副刊/文化版編輯

請即日賜刊

2010年3月4日

賽馬會創意藝術中心開放租用中央庭園

繼去年黑盒劇場及藝廊投入租用服務後，由2010年3月1日起，賽馬會創意藝術中心的中央庭園亦正式開放予藝術工作者或團體租用。

中央庭園位於中心的一樓，在天幕下適合多元化的藝術節目，能廣納不同類型人士參與進行不同類型的創意藝文活動。有關中央庭園的場地租用資料，請參閱本中心之網頁：http://jccac.org.hk/index.php/Chinese/venuetenancy_venue/central_courtyard/

關於賽馬會創意藝術中心

賽馬會創意藝術中心是由石硤尾工廠大廈改建而成的多元化藝術工作室中心，以推動香港創意藝術發展為目標，為本土藝術提供更多創作空間及文化設施，並定期舉辦文化藝術活動。中心是一所自負盈虧的註冊非牟利機構，自2008年9月26日開幕以來，已成為香港文化新地標。

- 完 -

傳媒查詢： 賽馬會創意藝術中心拓展部 文佩君小姐
電話： 2319 2173
電郵： christym@hkbu.edu.hk

Press Release

To: News/Culture/Feature Editors
For Immediate Release

4 March 2010

JCCAC Central Courtyard Open For Hiring

Since the hiring service of the Black Box Theatre and Gallery was launched last year, the Jockey Club Creative Arts Centre (JCCAC) now launched the hiring service of the Central Courtyard with effect from 1 March 2010.

Located under the glass shelter at L1 of the JCCAC, the Central Courtyard is an ideal place for organising creative and interactive programmes for promoting arts to the community. For hiring details of the Central Courtyard, please visit the JCCAC website: http://jccac.org.hk/index.php/English/venue/venue/central_courtyard/

About Jockey Club Creative Arts Centre

Jockey Club Creative Arts Centre (JCCAC) is a multi-disciplinary studio centre converted from the former Shek Kip Mei Factory Estate, aims to further the development of creative arts in Hong Kong. The Centre is a self-financed, registered charity offers a creative environment for artists and organises activities for members of the public. Since its opening on 26 September 2008, the Centre has become one of Hong Kong's most dynamic and exciting cultural landmarks.

- END -

Media Enquiry : Ms. Christy Man
Development Department, Jockey Club Creative Arts Centre
Tel: 2319-2173
Email: christym@hkbu.edu.hk